



关于渣打银行（中国）有限公司深圳分行营业部 迁址公告

尊敬的客户：

您好！感谢您一直以来对渣打银行的信赖和支持！

为了给您带来全新的银行体验，渣打银行（中国）有限公司深圳分行将于2013年1月11日起正式搬迁至京基一百大厦。

渣打银行深圳分行营业厅

地址：深圳市罗湖区深南东路5016号

京基一百大厦裙楼101中101F, 131

邮编：518001

总机：+86 (0755) 2296 2688



原在地王大厦的营业厅及罗湖嘉宾路营业厅办理业务的客户，敬请莅临京基一百大厦营业厅办理业务。

另外，您也可以通过我行网上银行、电话银行以及ATM/CDM自助服务等多种渠道来办理业务。我行将一如既往地为您提供贴心优质服务！

如有疑问或需帮助，敬请致电您的客户经理或我行24小时客户服务热线**800 820 8088**。

特此公告。

渣打银行（中国）有限公司深圳分行
二〇一二年十二月二十四日

24 December, 2012

Dear Valued Customer,

Ref: Relocation of Standard Chartered Bank Shenzhen Branch Retail Banking Centre

To bring you a better banking experience, Standard Chartered Bank Shenzhen Branch will be relocated into KingKey 100 from 11 January 2013. A brand new Retail Banking Centre and Priority Banking Centre will be ready to impress you with great banking environment and services.

Shenzhen Branch Retail Banking Centre:

Address: No.101F & 131, Ground Floor, KK Mall, 5016
Shennan East Road, Luohu District,
Shenzhen, P.R.C

Zip code: 518001

Telephone: 86 (0755) 2296 2688

We courteously invite customers from previous Luohu Jiabin Road sub-branch and Diwang Building sub-branch to the new KK mall retail banking centre for your banking needs.

You can also visit our other branches, ATM/CDM locations, login to our Online Banking or use 24-Hour Phone Banking service to satisfy your banking needs conveniently.

For more information on our locations, please call our service hotline **-800 820 8088** or visit our website at www.standardchartered.com.cn.

Yours sincerely,

Bessie Zhang
Retail Banking Manager
Shenzhen Branch Retail Banking
Standard Chartered Bank (China) Ltd